
Protokół Nr IV/2015 

z IV sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych 

z dnia 23 stycznia 2015 r. 

 

Ad.1. Otwarcie IV Sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Bogdan Ferenc otworzył obrady IV Sesji Rady Miejskiej  

w Ustrzykach Dolnych. Powitał Burmistrza Pana Bartosza Romowicza, Panią 

Skarbnik, Panią Sekretarz, Panią Stanisławę Nahajowską, Panią Ewę Nahajowską, 

Zarząd Podkarpackiego Okręgowego Związku Narciarskiego, sołtysów, 

przedstawicieli służb mundurowych, zaproszonych gości. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że obecnych jest 15 

radnych, wobec czego obrady Sesji są prawomocne. (Lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad IV Sesji Rady 

Miejskiej. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 Ad 3. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miejskiej. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu wobec czego protokół z III Sesji Rady Miejskiej  

w Ustrzykach Dolnych został przyjęty. 

 

Ad. 4. Prezentacja uchwał, Opinie Komisji. Dyskusja. Głosowanie. 

 

Głos w tym punkcie zabrał Burmistrz Pan Bartosz Romowicz, przedstawił krótko 

życiorys Pana Stanisława Nahajowskiego, Jego osiągnięcia i zasługi dla sportu, a także 

odznaczenia jakie otrzymał w trakcie swojej działalności. Kolejno Pan Burmistrz 

poprosił o podjęcie przez radnych niniejszego projektu uchwały. 

 

Kolejno opinię Komisji ds. Oświaty, Zdrowia, Kultury i Kultury Fizycznej przedstawił 

Pan Tadeusz Kocur – opinia Komisji pozytywna (Zał. Nr 2). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i poddał pod głosowanie:  



 

 W sprawie nadania trasom biegowym w Ustjanowej Górnej imienia 

Stanisława Nahajowskiego, 

 

Głosowanie: za -15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 15 radnych (jednogłośnie). 

 

Kolejno Pan  Przewodniczący podziękował za tak jednomyślne głosowanie. 

 

Kolejno głos zabrała Pani Stanisława Nahajowska, żona śp. Pana Stanisława 

Nahajowskiego, która w imieniu swoim i córki złożyła serdeczne podziękowania  

Burmistrzowi za piękną inicjatywę, wszystkim radnym, oraz członkom 

Podkarpackiego Okręgowego Związku Narciarskiego za lata współpracy, oraz radnym 

za podjęcie uchwały. 

 

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

  

Nie było. 

 

Ad.6. Sprawy różne.  

 

Nie było. 

 

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

 

Zakończenie obrad 16.20 

Pełna wersja wypowiedzi na nagraniu audio. 

Sporządziła: Agnieszka Madej. 

 

 

 

 

 

 


